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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány az Ukrajnából Magyarországra 
beáramló kétes eredetű mézzel kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 Az elmúlt év aszályos időjárása a hazai méhészetek számára a csapadékhiányos területeken igen 
rossz terméseredményeket hozott. Nemcsak a rossz pergetési eredmények sújtják a magyar 
méhészeket, hanem az Ukrajna irányából a magyar határon vagy közvetve Szlovákia beiktatásával 
érkező ukrán méz is. Ennek köszönhetően a hazai mézfelvásárlás lényegében leállt, illetve nyomott 
áron folyik, ami anyagilag kilátástalan helyzetbe juttatja a magyar termelőket.
 A magyar méhésztársadalom az Ukrajnából érkező hírek hallatán erős kétkedéssel fogadja az ukrán
mézet mint valódi mézet.
  

Kérdezem ezért, Tisztelt Miniszter Urat, hogy: 

1.) Mit tett a minisztérium a szakhatóságokkal karöltve a fent nevezett „méz” valódiságának 
megállapítására?
 2.) Folyt-e bármiféle átfogó és tartós hatósági ellenőrzés az Ukrajnából hazánkba érkező méz 
beltartalmának esetleges vegyszerekkel való szennyezettségének megállapítására?
 3.) Történt-e bármiféle intézkedés a hamis, esetleg növényvédőszerekkel szennyezett mézzel 
kapcsolatban? Ha nem történt intézkedés, akkor miért nem?
 4.) Mit kíván tenni a kormány a Magyarországra beáramló, a hazai termelőket tönkretevő, kétes 
eredetű mézzel kapcsolatban?

 

Várom érdemi válaszát!


